
Zápis z jednání Občanského sdružení 30. 11. 2023 

• uvítání 

• bylo spuštěno přijímací řízení – sportovní třída počet přihlášek 71 loni 73– stabilní 

počet– počet přijímaných 28. 

• proběhly podzimní maturitní zkoušky – 1 student konal 

o celkem maturovalo 151 žáků 

o prospěli s vyznamenání 74 

o prospěli 75 (1 v podzimním termínu) 

• hodnocení 1. čtvrtletí – 16 žáků z 27 tříd má problémy – řešíme je ve spolupráci: třídní 

učitel (a ostatní učitelé, kteří jej učí – Teams skupina) – výchovná poradkyně, školní 

psycholožka, zástupkyně ředitele školy – ředitel školy. Jeden žák – výraznější problémy. 

• změna v koncepci – v prvním ročníku 4–letého studia máme již 4 třídy (3 všeobecné a 1 

sportovní) – pokud bude spuštěna stavba půdní vestavby – bude zachováno, jinak se 

vracíme k modelu 3 tříd (2 všeobecné + 1 sportovní) 

• novinka – změny v přijímacím řízení – žáci budou dávat přihlášky na tři školy 

(elektronické, papírové a hybridní) a konat 2 testy – přihlášky budou mít prioritu a 

nebude existovat zápisový lístek. Výsledky budou známy 15. 5. 2024 

• stávka – nastavení financování v roce 2019 – vlastní názor ředitele školy – stát zjišťuje, že 

na to nemá …  

o snaha, aby žáci školy nebyli rukojmí – omezená výuka probíhala téměř ve všech 

třídách 

• co se daří: 

o Erasmus+ - máme certifikované středisko – snadnější čerpání financí na cesty 

studentů – letos jsou v plánu 4 aktivity – 2x Španělsko, 1x Itálie a 1x Slovinsko 

o opět výměna s partnery z Německa (Geseke a Weissenhorn)  

o Noc vědců – cca 250 osob navštívilo bádání našich žáků a učitelů 

o školní parlament 

• zajímavé co proběhlo: 

o návštěva britského velvyslance – hodina netradiční angličtiny pro cca 60 žáků (40 

z naší školy) 

o proběhly adaptační a sportovní kurzy 

o naši žáci byli úspěšní v dějepisné soutěži mezinárodní kolo v Chebu – obsadili 5 

místo z cca 70 týmů 

o naši žáci Hudebního sdružení mají za sebou výměnný pobyt v Itálii i týden s e svými 

partnery u nás – byl završen koncertem v gotickém sálu na radnici. 

o proběhla výměna se Slovinskem a naši žáci byli též již ve Španělsku. 

o byla během října dokončena a zprovozněna nová laboratoř chemie 

o proběhl den otevřených dveří (cca přes 200 návštěvníků) a účastnili jsme se 

přehlídky škol 

• výrazné aktivity, které připravujeme: 



o Školní akademie 

o zbytek výměn v rámci 4 aktivit Erasmu+ 

o další koncerty HSGJ 

o krajské soutěže (olympiády M, F, Ch) 

o lyžařské a jazykové zájezdy  

o příprava žádosti o neinvestiční finanční dotaci pro sport – cca 1 mil Kč 

• školní parlament: 

o nové vedení školního parlamentu (Jan Vít, Emílie Vacková, …) 

o tematické dny, webové stránky parlamentu, F8 cup, Univerzita 3. věku, Just Talk, 

Mikulášská pošta, Maraton psaní dopisů, Valentýnská pošta, filmový klub, hra na 

kočku a myš, Cukrcheck, Herní sféra, Běh pro Paměť národa, pomoc na akcích 

školy 

• start školního roku – školení učitelů (BOZP, školení digitálních technologií, školení pro 

třídní učitele) 

• opravy budov:  

o byla dokončena rekonstrukce laboratoře chemie (cca 5,3 mil Kč) 

o stavba venkovní plochy „gymnázium-průmyslovka“ – probíhá – investice za cca 30 

mil Kč 

o tvorba stavební dokumentace pro půdní vestavbu – začátek stavby – předpoklad 

červen 2024 

o v delším horizontu – rekonstrukce budovy B (zateplení střechy a pláště, výměna 

oken, vzduchotechnika, elektroinstalace, možná i výtah – plány 2025, realizace 

2026) 

• Co nás v nejbližší době čeká: 

o konec kalendářního roku 

▪ semináře a příprava na soutěže přírodovědných olympiád 

▪ NJD II – ústní zkoušky 

▪ vánoční koncert HSGJ 

▪ lyžařský zájezd pro jednotlivce do Krkonoš 

▪ čt 21. 12. – den pro třídní učitele 4–6 vyučovacích hodin – pouze minimum 

žáků by mělo být mimo třídu 

▪ pá 22. 12. – kombinovaný program pro žáky na 4 hodiny (Vánoční Salzburg, 

F8 cup, vejška na Gymplu … 

o průběžná kontrola školního roku (třídní knihy, klasifikace, přihlášky k MZ, …) 

o Erasmus + jazykové vzdělávání pro učitele – směr Clil do výuky na G Ji a podpora 

zahraničních návštěv – výuka nejazyků v ANJ 

• různé: 

o hospodaření Občanského sdružení 

o situace ohledně energií – vyšli jsme s dotací od zřizovatele a peníze navíc budeme 

vracet. 

• dotazy a připomínky: 



o výběr příspěvků pro Spolek vybírali někteří třídní učitelé v hotovosti a některý 

třídní učitel nevěděl, kdo za spolek zaplatil a kdo ne – vedení školy zajistí, aby 

v příštím školním roce vše probíhalo bezhotovostně a aby třídní učitelé měli 

informaci o platících žácích. Peníze se budou vybírat prioritně bezhotovostně a 

třídní učitel má možnost zjistit u vedení spolku, kolik a kdo z jeho třídy zaplatil. 

o Velikost lavic pro výuku třídy 4A6 není odpovídající – vedení školy prověří a dodá 

informaci o velikosti lavic v místnostech, kde probíhá výuka – bude to přílohou 

tohoto zápisu na webu školy. Lavice budou vyměněny. 

o Je možné pojistit všechny žáky školy na pojištění odpovědnosti v občanském 

životě na aktivity spojené se vzděláváním? Vedení školy prověří možnosti a doplní 

do přílohy tohoto zápisu. Bohužel není možné. 

o Pokud žáci se žáci vracejí z výměnného pobytu, kurzu či jiné aktivity probíhající 

mimo školu, je možné zařídit „ochrannou dobu“, kdy žáci nebudou zkoušeni či 

nebudou psát písemné práce? Vedení školy zváží tuto možnost a po domluvě se 

středním managementem vydá doporučení – informaci doplní do přílohy tohoto 

zápisu. Doporučení pro pedagogickou radu – dle časových možností ve školním 

roce. 

o Pokud žáci v rámci výměnného pobytu hostí u sebe žáka ze zahraniční školy a 

odpoledne se o něj starají, nemají moc času se připravovat na kontrolní práce, je 

možné omezit zkoušení a psaní písemných prací? Bude řešeno stejně jako 

předchozí bod. 

o Dotaz ředitele na otázku setkávání se před rodičovskou schůzkou – rodiče 

podpořili, aby tato setkání byla zachována. 

 

zapsal: Mgr. Pavel Suk, ředitel školy 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


